

Date: 26 August 2026	التاريخ: 26 أغسطس 2026
To: Boursa Kuwait	السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
	تحية طيبة وبعد،،،
Subject: CEO Resignation	الموضوع: استقالة الرئيس التنفيذي
Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaws of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, kindly be informed: Mr. Paul Leslie Floyd has submitted his resignation from his position as CEO for personal reasons. The Board of Directors has accepted his resignation, noting that his last working day will be 17 September 2026. The Company is currently in the process of finalizing the appointment of Mr. Fahad AlZuabi, currently the Company's Chief Operating Officer, as the new Chief Executive Officer. A further disclosure will be made in due course upon completion of the necessary appointment procedures and formal approvals.	بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 وتعديلاته، نحيطكم علماً: تقدم السيد / باول ليسلي فليود باستقالته من منصب الرئيس التنفيذي لأسباب خاصة، وقد تم قبول الاستقالة من قبل مجلس الإدارة، وعلى أن يكون آخر يوم عمل له بتاريخ 17 سبتمبر 2026. الشركة بصدد استكمال إجراءات تعيين السيد/ فهد غنيم الزعبي رئيساً تنفيذياً جديداً للشركة، والذي يشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي للعمليات في الشركة. وسيتم الإفصاح لاحقاً بهذا الشأن فور استكمال إجراءات التعيين والحصول على الموافقات الرسمية اللازمة. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،
Financial Impact: No impact	الأثر المالي: لا يوجد




Paul Leslie Floyd	باول ليسلي فليود
Board of Director and CEO	عضو مجلس إدارة و الرئيس التنفيذي